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COORDINADORA GENERAL 
ACTA 2/2022-23 
 
Ordre del Dia 
1. Benvinguda a càrrec del Secretariat Tècnic. 
2. Informació del Secretariat Tècnic sobre les comissions i òrgans que manquen i pre-cisen 
de representació estudiantil que ens cal nomenar i presentació dels candidats presentats. 
3. Decisions sobre els afers rebaixats als espais oberts —de què ja s’haguessin pronun-
ciat—, si s’escaigués. 
4. Presentació de candidatures al càrrec de síndic general del Consell d’Estudiants. 
5. Romanent pressupostari del 2022. 
6. Pressupostos del 2023. 
7. Convocatòria dels espais oberts. 
8. Candidatures i elecció del Secretariat Tècnic per al curs present de 2022-23. 
9. Precs i preguntes. 
 
PRIMERA SESSIÓ DE LA REUNIÓ 
 
Lloc: Barcelona, UPF, aula 20.049 
Data: 29 de novembre del 2022 
Hora d’inici: 19.47 
Hora d’acabament: 21.01 
 
Assisteixen: 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Dret (EOFDT): 
En Jordi Solsona Sanjuan 
Na Paula Vázquez Serra 
En Guillem Mestres Monforte 
En Martiño Neira Cervera 
En Nicolás Forcadell Bordoy (telemàticament) 
En David Paredes i Pelejà (telem.) 
 
L’Espai Obert del CEUPF Mar (EOMAR): 
En Joan Soriano Guardia 
N’Álvaro Martín López 
 
L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats (EOFHUM): 
En Jaume Mitjans Clua 
Na Nàdia Peña i Sastre 
Na Martina Roig Puigdevall (telem.) 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials (EOFCPS): 
N’Andreu García Basco 
Na Clàudia Bruno Yeguas 
Na Lucía Guerra Jiménez 
En Marc Martínez Romeu (telem.) 
 
L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat (EOEDR): 
El Dr. en César Jessé Enríquez Rodríguez (telem.) 
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L’Espai Obert de la Facultat de Comunicació (EOFCOM): 
Na Francesca Fàbregas-Eceiza i Araki (telem.) 
En Joan Parareda Martínez (telem.) 
 
L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa (EOFEE): 
En Joaquim Arroyos Serra (telem.) 
 
El Secretariat Tècnic: 
En Marc Velasco, representant de les associacions 
En Jordi Solsona Sanjuan, secretari 
 
Desenvolupament de la sessió: 
Jo, el secretari, constato que hi ha quòrum en segona convocatòria i ordeno l’inici de la 
reunió. 
 
El Secretariat Tècnic proposa l’alteració de l’ordre del dia, per a tractar en tercer lloc el 
punt vuitè, el qual s’aprova per consens. 
 
1r. Benvinguda a càrrec de Secretariat Tècnic 
Jo, el secretari, dono la benvinguda destacant que enguany hi ha representació de l’Espai 
Obert de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge i presento a la sala en Marc 
Velasco, representant de les associacions al Consell d’Estudiants, i en Josep Vila, nou 
estudiant en pràctiques del Consell d’Estudiants. 
 
Seguidament, procedeixo a explicar l’ordre del dia punt per punt de manera concreta. 
 
2n. Informació del Secretariat Tècnic sobre les comissions i òrgans que manquen i 
precisen de representació estudiantil que ens cal nomenar i presentació dels 
candidats presentats 
En Josep Vila informa als membres de la coordinadora de les vacants a cobrir en 
Comissions i Òrgans de la UPF així com de les candidatures presentades: No hi ha cap 
candidatura presentada per a la Comissió de Cultura; per a la Comissió d’Estudis de 
Qualitat, la pròpia comissió proposa el seu estudiant en pràctiques, en Miquel Tebar, i 
també es presenta en Marcel Arbós López, que, de manera subsidiària, en cas de no haver 
estat escollit en la comissió anteriorment esmentada, presenta la seva candidatura també 
per a la Junta Electoral; per a la Comissió d’adjudicació de Beques Santander, la comissió 
ja havia nomenat per insaculació n’Ian Barrera Sosa, també s’hi presentava de manera 
subsidiària n’Álvaro Martín López. Constata que no s’havia presentat cap candidat per a 
formar part de la Simulació de la COP27, la qual ja s’ha tinguda, pel que es decideix no 
considerar-la a la present reunió. 
 
Es proposa nomenar tots els que hi  hagi un únic candidat —excloent-se els presentats 
subsidiàriament quan n’hi hagi de principals—, i en Marcel Arbós a la Junta Electoral ―dat 
que n’era candidat únic i subsidiari, però—. S’acorda això per consens, emperò amb el meu 
consell desaprovador —sense obstar al consens—, en tant que això hauria de passar pels 
espais oberts, com és reglamentari, el qual faig sabedor a la sala. 
 
Així, jo, el secretari, proclamo els següents comissaris i representants: 
— el Sr. en Miquel Tebar com a comissari a la Comissió d’Estudis de Qualitat; 
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— el Sr. en Marcel Arbós López com a representant a la Junta Electoral Central de la UPF; 
— el Sr. n’Ian Barrera Sosa com a comissari a la Comissió d’Adjudicació de Beques 
Santander; 
— el Sr. n’ Alfonso Pérez Ramírez per a la Comissió d’Adjudicació d’Ajuts de la UPF 
Solidària. 
 
Declaro vacant la representació a la Comissió de Cultura de la UPF, qüestió que s’haurà de 
traslladar als espais oberts properament. 
 
S’acorda també ratificar els nomenaments fets a aquelles comissions que ja haguessin 
nomenat un candidat sense comptar amb el CEUPF quan haguessin estats candidats únics. 
 
Es demana que de cara al futur es facin enviar les cartes de motivació amb anterioritat a la 
sessió. També es proposa que els representants es presentin presencialment o virtualment 
en el transcurs de la pròpia sessió, sobre el qual hi ha veus en ambdós sentits —favorable 
i desfavorable, com anteriorment en una de les sessions del curs passat en què se’n parlà 
eventualment també—. Es posposa al debat per consens dada l’amplitud de qüestions 
tractadores a la present reunió. 
 
3r. Candidatures i elecció del Secretariat Tècnic per al curs present de 2022-23 
Jo, el secretari, faig lectura dels candidats presentats en temps i forma prèviament a la 
sessió. Aquests són els següents: 
— na Nàdia Peña Sastre 
— en César Jessé Enríquez Rodríguez 
— en Joan Soriano Guardia 
— en Martiño Neira Cervera 
— en Joan Parareda Martínez 
 
Constato que tots ells són representants de llurs espais oberts a la Coordinadora General. 
 
Seguidament, procedeixo a indicar la possibilitat —com és per reglament— de presentar 
la candidatura en aquest moment de la sessió. 
 
Jo, el secretari, com a representant de l’Espai Obert de la Facultat de Dret a la 
Coordinadora General, anuncio presencialment i en aquest moment la presentació de la 
meva candidatura al Secretariat Tècnic. Ningú altre no es presenta. 
 
S’acorda per consens que en comptes de llegir les cartes de motivació, cada candidat es 
presenti per ell mateix. 
 
Presentats tots els candidats, jo, el secretari, com a Representant de l’EOFDT proposo en 
Joan, en Cèsar, i jo mateix com a composició per al Secretariat Tècnic. Constato que no hi 
ha consens en aquesta proposta i es procedeix la votació. Jo, el secretari, explico la forma i 
mètode amb què es du a terme la votació, atenent a la forma reglamentàriament establerta 
i amplament seguida costumàriament en el Consell. Exposo que com és costum en 
aquestes votacions, cada Espai Obert comptarà amb els seus tres vots per a cadascuna de 
les candidatures, que es poden expressar en forma de vot favorable, vot negatiu o 
abstenció, corresponent-se així amb un sistema majoritari pur i simple sense límit de vots 
per candidat ni límit de candidats als quals emetre els tres vots. 
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Es fa un recés fins les 20:46 
 
En cèsar demana 5 minuts més que no s’aproven donada l’hora i que s’ha de finir la sessió 
a les 21.00. 
 
No havent-hi hagut consens, es procedeix a votació, resultant-ne el següent: 
— en Joan Soriano setze (16) vots favorables 
— en César-Jessé catorze (14) vots favorables 
— na Nàdia deu (10) vots favorables 
— en Martiño Neira onze (11) vots favorables 
— en Joan P. tretze (13) vots favorables 
— en Jordi Solsona catorze (14) vots favorables 
 
El desglossament dels vots per espai obert és referit a l’annex I. 
 
Atès el resultat de la votació, i havent estat aquests els més votats, jo, el secretari, proclamo 
secretaris tècnics en Joan Soriano Guardia, en César Jessé Enríquez Rodríguez i en Jordi 
Solsona Sanjuan, que ocuparan en conjunt amb el representant de les associacions al 
CEUPF, en Marc Velasco, el Secretariat Tècnic per a aquest curs 2022-23. 
 
No es pot prosseguir amb l’ordre del dia en haver-se exhaurit l’horari d’obertura del campus 
universitari. Jo, el secretari, ordeno d’ofici la posposició de la reunió fins demà (2022-11-30) a 
la mateixa hora (19.30 —tercera <primera> convocatòria— o 19.45 —quarta <segona> 
convocatòria—), conforme a la convocatòria de la reunió en l’establert per a la posposició 
de la reunió. 
 
SEGONA SESSIÓ DE LA REUNIÓ 
 
Lloc: Al mateix lloc 
Data: 30 de novembre del 2022 
Hora d’inici: 19.48 
Hora d’acabament: 21.12 
 
Assisteixen: 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Dret (EOFDT): 
En Jordi Solsona Sanjuan 
En Martiño Neira Cervera 
En David Paredes i Pelejà (telemàticament) 
 
L’Espai Obert del CEUPF Mar (EOMAR): 
En Joan Soriano Guardia 
N’Álvaro Martín López 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials (EOFCPS): 
N’Andreu Garcia Basco 
Na Clàudia Bruno Yeguas 
En Luca Furment Rodríguez (telem.) 
Na Lucía Guerra Jiménez (telem.) 
Na Paula González Vila (telem.) 
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L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats (EOFHUM): 
Na Martina Roig Puigdevall 
Na Nàdia Peña i Sastre (telem.) 
 
L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat (EOEDR): 
El Dr. en César Jessé Enríquez Rodríguez (telem.) 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge (EOFTCL): 
Na Blanca Belío Boquera (telem.) 
 
L’Espai Obert de la Facultat de Comunicació (EOFCOM): 
En Joan Parareda Martínez (telem.) 
 
Desenvolupament de la sessió: 
Jo, el secretari, constato que hi ha quòrum en la segona convocatòria de la sessió —quarta 
de la reunió— i ordeno la represa de la reunió. 
 
1r. Decisions sobre els afers rebaixats als espais oberts de què s’han pronunciats 
 

I. Sobre l’aprovació de la creació de la comissió d’EUTOPIA i el seu reglament: 

No havent-hi consens, cal procedir a votació. Es deixen cinc minuts perquè els 
representants dels espais oberts (E. O.) distribueixin els seus tres vots d’acord amb el que 
s’hagués votat en aquests i consti a llurs actes. 
 
Es reparteixen els vots resultant el següent: tretze (13) favorables i vuit (8) en contra. No 
s’hi reflecteixen els repartiments impugnats, pel qual són resultats provisionals. 
 
El desglossament dels vots per espai obert és a l’annex ij. 
 
Jo, el secretari, com a tal i com a representant de l’EOFDT, i en Joan Soriano, representant 
de l’EOMAR, impugnem el repartiment del vots de l’Espai Obert de la Facultat de 
Comunicació (EOFCOM) —tres desfavorables— efectuat pel seu representant en Joan 
Parareda per ésser al nostre parer un repartiment absolutament desproporcionat i contrari 
al Reglament del CEUPF. Igualment impugnem el repartiment fet per l’Espai Obert de la 
Facultat d’Economia i Empresa (EOFEE) amb la mateixa base. Jo, el secretari, sota la base 
de la manca d’emissió de vot per no presència dels seus representants de l’Espai Obert de 
l’Escola d’Enginyeria (EOESUP) també en faig impugnació. Indiquem els impugnants que 
farem arribar per escrit aquesta impugnació a totes les parts interessades i al CEUPF. 
 
Jo, el secretari, explico que en cas d’impugnació caldrà procedir amb el procediment 
normal de votació i repartiment de vots dels E. O. a la Coordinadora General, que és 
mitjançant el sistema de butlleta, pel qual la Secretaria del CEUPF habilitarà una butlleta 
reglada que hauran d’omplir a mà i signar i rubricar la majoria absoluta de representants 
de cadascun dels espais els repartiments dels quals s’haguessin impugnats, seguin el 
procediment regular, per tal de garantir un repartiment amb acord dels representants de 
cadascun dels espais afectats i que consti aquest de manera fefaent i indubtablement 
acordada, amb totes les garanties degudes. 
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En Martiño Neira, representant de l’EOFDT pregunta com es procedirà amb aquest 
repartiment i indica que entén que ambdues reparticions tenen cert grau de 
desproporcionalitat. En Joan Soriano li respon que l’error relatiu es notòriament major en 
la feta que en la degudament faedora i exposa els seus arguments en base a una 
fonamentació jurídic-matemàtica, que indiquem que constarà a l’escrit d’impugnació. 
 
En Cèsar-Jessé recorda que un cop impugnats els representants dels E. O. poden tornar a 
formular els seus vots i no és que l’acord es prengui sense ells, ni que se’ls coartin els vots. 
 
2n. Presentació de candidatures al càrrec de síndic general del Consell d’Estudiants 
D’acord amb l’acord de la creació del càrrec del síndich general del Consell d’Estudiants, 
pres al juny del curs passat del 2021-22, cal procedir a fer-ne l’elecció i nomenament. 
 
Jo, el secretari, explico el funcionament de la institució novament sobretot per als 
representants que l’any passat no ho fossin. 
 
En Martiño Neira pregunta si serà una mateixa persona que assisteixi a tots els òrgans i 
comissions. Jo, el secretari, reitero que sí, conforme es va acordar l’any passat. 
 
En Cèsar J. proposa modificar l’acord per tal que hi hagi dos síndichs generals que es 
puguin repartir la feina. Jo, el secretari, li indico que no és procedent tractar en aquest 
punt aquesta qüestió, donat que l’acord ja és pres i ara el previst a l’ordre és de presentar-
ne candidatures i establir-ne l’elecció i nomenar-lo, i insto a que ho presenti amb 
posterioritat en el punt de precs i preguntes, com és degut i acostumat. 
 
No es presenta cap candidatura. Jo, el secretari alço a la sala la qüestió si en l’hipotètic cas 
que hi hagués dos síndichs hi hauria candidats, al qual dues persones indiquen que s’hi 
presentarien. (Aquesta qüestió era feta per a saber si seria de més bon rebut aquesta 
hipotètica futura possible reforma, però no suposa rellevància decisòria a aquest punt). 
 
En reiteració, finalment, en Cèsar presenta la seva candidatura amb caràcter subsidiari en 
cas que no se’n presentés cap d’altra. En ésser l’únic candidat, per tant, haurà d’enviar la 
carta de motivació per activar el procediment d’elecció. La sala té a bé considerar-lo elegit, 
tot i que la seva elecció haurà de passar degudament pels espais oberts igualment. 
 
3r. Romanent pressupostari del 2022. 
Per a conèixer l’estat d’execució pressupostària i els diners que queden per a gastar del 
pressupost assignat d’enguany. Es busquen aquestes dades en actes anteriors de la C. G. i 
constatem que com a mínim manquen per gastar tres mil cinc-cents euros (3.500 €) i per 
a la seva despesa es fan les següents propostes: 
 
Primera.— En Joan Soriano proposa fer una xocolatada o similar un cop tornats al gener. 

 
Segona.— En Luca Furment proposa una cervesada. En Joan Soriano demana no promoure 
el consum d’alcohol. 
 
Terça.— En Martiño proposa fer un torneig de cartes i dotar-lo de premis. Proposa que si 
surt bé poden fer-se més jocs. També proposa fer quelcom relacionat amb l’Educació 
Sexual i destinar una partida a preservatius i lubricants. La idea és ben rebuda per la sala. 
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Quarta.— Dotar de pressupost la nova revista Àgora —de model en blog, com s’acordà a 
la Coordinadora General el curs passat. Jo, el secretari, informo que en aquest sentit és 
difícil trobar una manera de comprometre’l fent-ne ja la factura i que no seria viable en el 
sentit proposat. La sala decideix deixar-ho per als pressupostos del 2023. 
 
Quinta.— N’Andreu proposa un banquet pera tota la universitat. Varis representants fem 
esment que no hi ha prou calés per a aital feta i que no seria viable pensar en un destinatari 
tan ampli. 
 
Sexta.— En Marc Velasco proposa destinar pressupost a fer publicitat de les vacants que 
encara queden a les comissions. Jo, el secretari, com a representant, i altres membres, hi 
desacordem en tant que considerem que és tasca de la universitat i no del Consell, ja que 
no són comissions pròpies i no seria una activitat nostra com per a destinar-hi pressupost. 
Igualment, indiquem que en tot cas seria considerador als pressupostos del 2023. Per tot 
això, es descarta. 
 
(Incís). Na Blanca pregunta si les activitats proposades es farien als tres campus. De la 
xocolatada en Joan Soriano respon que als tres campus era la seva idea que es fes. En 
Martiño i jo, el secretari, entre d’altres representants presents, veiem inviable per quantia 
de pressupost de fer-ho a tots els campus. 
 
(Incís). En Luca, proposa estudiar més endavant si les activitats es poden fer en diferents 
campus i de moment comprometre el pressupost. 
 
Sèptima.— Jo, el secretari, com a representant de l’EOFDT, proposo la col·locació 
d’elements de descans de tipus puff a la placeta de l’edifici d’en Roger de Llúria (40). La 
idea és ben rebuda per la sala. 
 
Seguidament, procedim a quantificar aproximadíssimament els costos de cadascuna de les 
propostes, per declaració del que cada proposant considera que seria el cost normal a 
l’alça. En resulta el següent: 
• Xocolatada: 800 € 
• Torneig de jocs de cartes: 500 €, dels quals: 
 — Vint jocs de cartes: 200 € 
 — Premis: 300 € 
• Preservatius i lubricants:* 1.000 € 
• Puff: (No dóna temps que es quantifiqui) 
 
*No s’inclou al preu el cost de l’activitat educativa, perquè no es veu viable que es pugui 
comprometre i aquesta part es deixa al pressupost del 2023. 
 
Donada la imminència de l’hora de tancament del campus, s’acorda que en base a això, el 
Secretariat Tècnic amb els proponents de cadascuna de les activitats, ajustin la dotació 
pressupostària de cadascuna de les activitats en un moment posterior al tancament de la 
sessió. (Sia vista la segona nota al marge). 
 
Donada l’hora, jo, el secretari, ordeno el finiment de la sessió en haver passat de l’hora 
convocada i d’obertura del campus novament. La reunió queda posposada a 21.12. Prèviament 
es prova de cercar consens en la data de la propera sessió, però no s’arriba a cap acord, pel 
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qual, com és per Reglament del CEUPF i usat, el Secretariat Tècnic en convocarà la sessió 
seguidora. 
 

Acords 
 1. S’acorda per consens una modificació de l’ordre del dia per la qual es tracta en tercer 
lloc el punt vuitè de l’ordre del dia a la primera sessió de la reunió. 
 
 2. S’acorda per consens nomenar tots els que hi  hagi un únic candidat —excloent-se 
els presentats subsidiàriament quan n’hi hagi de principals—, i en Marcel Arbós a la Junta 
Electoral ―dat que n’era candidat únic i subsidiari, però—. 
  
 S’acorda també ratificar els nomenaments fets a aquelles comissions que ja haguessin 
nomenat un candidat sense comptar amb el CEUPF quan haguessin estats candidats únics. 
 
 Resulta, així, el nomenament de les següents persones per a representar els estudiants 
a les comissions i òrgans de la UPF: 

— el Sr. en Miquel Tebar com a comissari a la Comissió d’Estudis de Qualitat; 
— el Sr. en Marcel Arbós López com a representant a la Junta Electoral Central de la 
UPF; 
— el Sr. n’Ian Barrera Sosa com a comissari a la Comissió d’Adjudicació de Beques 
Santander; 
— el Sr. n’ Alfonso Pérez Ramírez per a la Comissió d’Adjudicació d’Ajuts de la UPF 
Solidària. 

 
 3. S’acorda no realitzar cap nomenament per a les comissions de Cultura i de Simulació 
de la COP27 en no haver-s’hi presentat cap candidat. 
 
 4. S’escullen en Joan Soriano Guardia, en César Jessé Enríquez Rodríguez i en Jordi 
Solsona Sanjuan com a integrants del Secretariat Tècnic per al curs 2022-23. 

 
 5. S’aprova provisionalment en Cèsar-Jessé com a síndich general del Consell 
d’Estudiants, a ésser votat als espais oberts esdevenidors. 
 
 6. S’acorda per assentiment que es provi de comprometre el romanent pressupostari 
actual, afer que ha d’ésser tractat pel Secretariat Tècnic i els proponents de partides 
pressupostàries amb posterioritat a aquesta sessió com consta al punt 3r del 
desenvolupament de la segona sessió de la reunió. 
 
Així, havent-se tractat tot el que s’ha pogut en aquestes dues sessions i prorrogada la sessió, 
jo, el secretari del CEUPF, estenc aquesta acta parcial, en nom del Secretariat Tècnic, 
essent les esdevenidores sessions estenedores en una altra acta diferent, amb la possibilitat 
de refondre-les. 
 
El secretari 
 
 
 
 
Jordi Solsona Sanjuan  
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ANNEX I 
DESGLOSSAMENT DE VOTS AL SECRETARIAT TÈCNIC PER ESPAI OBERT 
 
A la següent taula hi consta els vots emesos per cada espai a cadascun dels candidats i l 
total. 
 
Taula 1: 
 

Total Candidat EO 
FDT 

EO 
FCPS 

EO 
FHUM 

EO 
FEE 

EO 
FTCL 

EO 
FCOM 

EO 
EDR 

EO 
MAR 

EO 
ESUP 

16 Joan S. 3 1 1 0 3 3 2 3 - 

14 César-
Jessé 

3 1 1 0 3 0 3 3 - 

10 Nàdia 0 2 3 3 0 1 1 0 - 

11 Martiño 2 2 2 3 0 0 2 0 - 

13 Joan P. 0 2 2 3 0 3 3 0 - 

14 Jordi 3 1 0 0 3 1 3 3 - 

 
L’EOESUP no emeté el seu vot en no ésser representat a la sessió. 
 
Llegenda d’abreviatures o sigles o acrònims: 
 

1. EOFDT ‘Espai Obert de la Facultat de Dret’ 
2.  EOFCPS ‘Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials’ 
3.  EOFHUM  ‘Espai Obert de la Facultat d’Humanitats’ 
4.  EOFEE ‘Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa’ 
5.  EOFTCL ‘Espai Obert de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge’ 
6.  EOFCOM ‘Espai Obert de la Facultat de Comunicació’ 
7.  EOEDR ‘Espai Obert de l’Escola de Doctorat’ 
8.  EOMAR ‘Espai Obert del CEUPF Mar’ (nom costumari del de la Facultat de Ciències 

de la Salut i de la Vida, única facultat al campus del Mar) 
9.  EOESUP ‘Espai Obert de l’Escola d’Enginyeria’ [antiga Escola Superior Polítècnica 

(ESUP)]. 
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ANNEX II 
DESGLOSSAMENT DE VOTS PER A LA COMISSIÓ D’EUTOPIA DEL CEUPF PER ESPAI OBERT 
 
A la següent taula hi consten emesos els vots de cada espai en la sessió per a les opcions 
de sí, no i abstenció, constant-hi els vots impugnats. 
 
Taula 2: 
 

E. O. SÍ NO ABSTENCIÓ COMENTARIS 

EOFDT 2 1 0 - 

EOMAR 3 0 0 - 

EOFHUM 1 2 0 - 

EOFTCL 3 0 0 - 

EOFEE* 0 3 0 IMPUGNAT 

EOEDR 3 0 0 - 

EOFCPS 1 2 0 - 

EOFCOM* 0 3 0 IMPUGNAT 

EOESUP* - - - IMPUGNAT 

Total (inclosos 
impugnats) 

13 11 0 - 

Total (exclosos 
impugnats) 

13 5 0 - 

 
Llegenda d’abreviatures a l’annex I. 
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NOTA AL MARGE I 
 
Jo, el secretari, faig constar que en Joaquim Arroyos Serra, representant de l’Espai Obert 
de la Facultat d’Economia i Empresa a la Coordinadora General, corregeix el repartiment 
dels vots del seu espai en relació amb l’acord de creació de la Comissió d’EUTOPIA i 
d’aprovació del seu reglament. 
 
Ha manifestat en bona fe que el repartiment en seu de la Coordinadora fou emès de la 
manera que fou repartit per error i ha emès el següent: 
— dos (2) vots en contra; 
— un (1) vot a favor. 
 
Amb aquesta correcció, decau la impugnació imposada per mi, el secretari, i en Joan 
Soriano, representant de l’Espai Obert del CEUPF Mar. 
 
Amb això, la taula de l’annex ij. restaria de la següent manera: 
 

E. O. SÍ NO ABSTENCIÓ COMENTARIS 

EOFDT 2 1 0 - 

EOMAR 3 0 0 - 

EOFHUM 1 2 0 - 

EOFTCL 3 0 0 - 

EOFEE 1 2 0 - 

EOEDR 3 0 0 - 

EOFCPS 1 2 0 - 

EOFCOM* 0 3 0 IMPUGNAT 

EOESUP* - - - IMPUGNAT 

Total (inclosos 
impugnats) 

14 10 0 - 

Total (exclosos 
impugnats) 

14 8 0 - 

 
Barcelona, 1 de desembre del 2022 
 

NOTA AL MARGE I BIS 
 
Jo, el secretari, considerant que si els 3 vots impugnats de l’EOFCOM fossin acceptats com 
a en contra i els 3 vots no emesos de l’EOESUP fossin emesos en contra el resultat seria el 
d’aprovar-se igualment l’acord (14 sí, 13 no), proclamo l’aprovació provisional executable 
de l’acord, pel qual insto al Secretariat Tècnic a constituir la Comissió del CEUPF 
d’EUTOPIA, amb el reglament aprovat, i dar inici a la seva activitat. Consta això a una 
resolució a part amb la mateixa data que aquesta nota. 
 
Canyelles, 2 de gener del 2023  
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NOTA AL MARGE II 
 
Jo, el secretari, faig constar que després de finir la segona sessió d’aquesta reunió de la 
Coordinadora General es varen reunir immediatament els proposadors de partides de 
romanent del 2022 i el Secretariat Tècnic nou i vàrem acordar el següent pressupost de 
romanent: 
 

PARTIDA PRESSUPOST (€) 

Xocolatada 1.000,00 

Torneig d’UNO 500,00 

    Vint (20) jocs de cartes     200,00 

    Premis     300,00 

Activitat d’educació sexual 1.000,00 

    Preservatius i lubricants     1.000,00 

Joc de puff per al campus de la Ciutadella 1.000,00 

TOTAL 3.500,00 (ESTIMATS MÍNIMS) 

 
Si no es pogués fer la compra del joc de puff, els 1.000 € assignats es distribuirien en 500 € 
per a la xocolatada i una quantitat igual als preservatius i lubricants de l’activitat 
d’educació sexual. 
 
S’estima que tenim una assignació romanent de 3.500 €. Això és el mínim aproximat 
assegurat que tenim. En cas d’ésser superior, acordem que es reparteix proporcionalment 
entre cada partida o subpartida segons l’assignació aquí disposada. 
 
Hi ha consens en la seva adopció i el Secretariat Tècnic ha d’intentar comprometre’l si li 
és possible abans que acabi l’any fiscal del 2022. 
 
Barcelona, 30 de novembre del 2022 
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